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РЕФЕРАТ
Дипломный проект содержит 94 с. машинописного текста с 4 ил., 27 табл.,

библ. _9_ источников, приложения на_с. 12 листами графической части формата

А1.

Система менеджмента качества, самооценка, модели самооценки, методы 

самооценки, методика самооценки.

Тема дипломного проекта «Информационно-методическое обеспечение 

систем менеджмента качества ОАО «Стройтрест №1». Целью дипломного 

проектирования является совершенствование системы менеджмента качества 

путём совершенствования информационно-методического обеспечения систем 

менеджмента качества. В рамках дипломного проекта были рассмотрены виды 

деятельности и проблемы ОАО «Стройтрест №1»; был проведен анализ системы 

менеджмента качества ОАО «Стройтрест №1»; определено выполнение 

требований СТБ ISO 9001-2015; обоснована необходимости совершенствования 

методик операционного контроля качества работ в области пожарной 

сигнализации.



ABSTRACT
The diploma project contains 94 p. typewritten text with 4 plates, 27 tab., 

bibliography sources 9, applications for p. and 12 sheets of the graphical part of A1.

Quality management system, self-assessment, self-assessment models, self­

assessment methods, self-assessment methodology.

The theme of the diploma project is "Information and methodological support of 

quality management systems of OAO Stroytrest No. 1". The purpose of diploma design 

is to improve the quality management system by improving the information and 

methodological support of quality management systems. As part of the graduation 

project, the types of activities and problems of OAO Stroytrest No. 1 were considered; an 

analysis of the quality management system of OAO Stroytrest No. 1 was carried out; the 

fulfillment of the requirements of STB ISO 9001-2015 was determined; substantiates the 

need to improve the methods of operational quality control of work in the field of fire 

alarms
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